
 
PO gemeente Aalburg: 
Mevr. J. van Meeteren/Prins Willem 
Alexanderschool Eethen  
PO gemeente Heusden: 
mw. A. van Beers /De Bussel en het Kompas 
Vlijmen,  
K. Hamers/beleidsmedewerker Scala 
PO gemeente Loon op Zand: 
Mevr. Y. Mutsaers/bs de Kinderboom, Kaatsheuvel  
PO gemeente Waalwijk: 
Dhr. J. Uijl /bs De Rank 
Mevr. M.A. Megens/bs Meerdijk Waalwijk 
Mevr. M. Vercammen/bs Villa Vlinderhof 
 

VO: 
mevr. L. van Erp/MET Praktijkonderwijs Waalwijk 
mevr. M. Aan den Boom/Prinsentuin Andel 
dhr. S. Buiks/SG De Overlaat Waalwijk 
mevr. S. Jessen/Walewyc Waalwijk 
mevr. M. Geboers/d'Oultremontcollege Drunen 
mevr. R. Melfor /Dr. Mollercollege Waalwijk 
dhr. J. Vleugel/Willem van Oranje College Waalwijk 
dhr. J.W. Westland/Willem van Oranje College Wijk 
en Aalburg 
mevr. S van Pinxteren/ Van Haestrechtcollege 
Kaatsheuvel 
dhr. B. Verbruggen /adviseur  

 

VERSLAG   POVO-VERGADERING     17 NOVEMBER 2022   
PLAATS:   S.G. DE OVERLAAT 
TIJD:        11.00 UUR                  
                 

Afwezig zijn: mw. Marielle Vercammen, mw. Monique aan den Boom en mw. 

Jacqueline v Meeteren.  
Dhr. Jasper Heesbeen is aanwezig i.p.v. mw. Rosanne Melfor. Mw. Jolijn van 

Noppen is via Teams aanwezig. Ook aanwezig is mw. Jorina van Tilborg, die 
vanaf volgende vergadering dhr. Jan Willem Westland zal opvolgen.  

 

1. Opening 
De voorzitter, dhr. Jacob Uijl, opent de vergadering en heet mw. Lian van 

Erp welkom als vervanger van dhr. Ton Milatz, die met pensioen is 
gegaan.  

 

2. De notulen 17 maart 2022 en mailberichten van 1 en 5 april 2022 als 
verslaglegging van de digitale beraadslagingen worden vastgesteld. 

Naar aanleiding van pt. 3a van de notulen van 17 maart zal Dhr. Sander 
Buiks navraag doen bij mw. Lieke Aussums betreffende het overzicht van 
de vo-scholen van Waalwijk Taalrijk voor nieuwkomers. 

Er is op 8 december een overleg tussen de directeuren van het 
samenwerkingsverband en DB-leden. Punten uit de POVO-vergaderingen 

zullen aan de orde komen.  
 

3. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld; er zijn geen mededelingen. 

 
4. Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

POVO 
 

 

 

Overlegorgaan Primair Onderwijs en Voortgezet Onderwijs 
(in de gemeenten: Aalburg, Heusden, Loon op Zand en Waalwijk) 

 

 
 secretaris:  

Jaco Vleugel 
postadres: 
de Gaard 4 
5146 AW  Waalwijk 
Tel. 0416 - 333069 
Fax 0416 - 344499 
E-mail: j.vleugel@wvoranje.nl 



5. Financiën  
De penningmeester, mw. Alice van Beers, licht de begroting voor 2023 

toe. Deze wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

6. Het aantal schoolverlaters in de uitstroomcijfers over 2021 wordt kort 
besproken. Deze staan ook op de website. 
 

7. Startbijeenkomst POVO 2022 

Bij de uitnodiging zaten 2 notities. Beide te bespreken bij dit agendapunt. 

Het was erg jammer dat er zo weinig deelnemers waren. Door 
omstandigheden waren enkele andere bijeenkomsten voor de scholen in 
de regio georganiseerd, waardoor meerdere docenten zich afmeldden, 

maar er waren ook veel docenten afwezig zonder zich af te melden. Dat 
was niet fijn. De middag kende een prima organisatie in een mooie 

school. Het was positief dat deze ontmoeting daar kon plaatsvinden. De 
evaluatie gaf aan dat de gespreksonderwerpen goed waren en ook dat het 
onderling contact fijn en goed was.  

De dia’s die op de middag zijn getoond, zullen op de website komen. 
Enkele opmerkingen vanuit de vergadering: 

- geef aandacht aan de anderstaligen; die groep neemt toe 

- let op de doorgaande lijn van PO naar VO 

- neem conclusies mee in de routekaart  

- het DB zal op grond van de notities en reacties uit deze vergadering een 
voorstel formuleren voor de output van de middag.  

- de voorzitter bedankt de werkgroep voor de inzet.  
 

8. Terugblik Open Dagen en verkenning wanneer de open dagen volgend 

jaar plaatsvinden 

- Overlaat: November was vroeg dit jaar, maar prima verlopen. Er waren 

veel deelnemers. Maar volgend jaar liever naar januari.  
- Willem Waalwijk: Fijn dat het weer fysiek kon. De middag en avond zijn 
beide gebruikt. Het beviel dit jaar goed. Er was een goede opkomst. 

Volgend jaar liever weer in november plannen. 
- Walewyc: Er was een goede opkomst, organisatie liep lekker. Laat in de 

middag al begonnen. Volgend jaar liever januari.  
- Van Haestrecht: Ook goede open dag en ook wat eerder begonnen. 

Januari heeft de voorkeur. 
- Willem WijkenAalburg: Liep goed dit jaar. Volgend jaar weer in 
november. Het is juist goed dat het eerder in het jaar is. De leerlingen 

krijgen betere informatie daardoor.  
- d’Oultremont: Er waren nu meer leerlingen, waarbij de opkomst van gr. 

7 en 8 redelijk in balans was.   
- Moller: Het was heel druk; 40% gr. 7 en 60 % gr. 8; de voorbereiding 
was wel krap. Voorkeur voor januari.  

MET: Er was een grotere opkomst dit jaar. Veel leerlingen kwamen 
overdag. Er is een voorkeur voor januari.  

- Prinsentuin was afwezig. 

- De PO-scholen geven aan dat het de leerlingen wel veel rust geeft als ze 
in november al de voorlichtingen van de open dagen hebben.  

De vergadering spreekt af: 



1. na de voorlichtingsavonden in januari definitief te besluiten of de open 
dag in november of in januari plaatsvinden.  

2. de PO-scholen te vragen bij hun achterban te informeren waar de 
voorkeur ligt omdat deze mening best zwaar mee mag tellen.   

 
9. Vooruitblik Voorlichtingsbijeenkomsten POVO  

Hoe gaan deze bijeenkomsten verlopen en wat valt er nog te regelen? Met 

name gelet op de richtlijnen zoals beschreven in de notulen van 20 mei. 

Het DB van POVO zal eind november een brief sturen naar de 

basisscholen waarin de leerlingen van groep 7 en 8 voor de 
voorlichtingsbijeenkomsten worden uitgenodigd. Daarin opnemen dat 
digitaal inschrijven mogelijk is vanaf 1 december.  

 
10.Te regelen zaken voor de organisatie van de aanmeldingen. 

In de brief aan de basisscholen neemt het DB op dat aanmelding mogelijk 
is op de websites van de vo-scholen vanaf 25 januari, dat is na de laatste 
voorlichtingsbijeenkomst en na het adviesgesprek dat de ouder(s) en de 

leerling met de basisschool hebben (MET uitgezonderd). Accentueren dat 
aanmelden maar op 1 school mogelijk is.  

 
11.Advies Vakantierooster 2023/2024 (zie bijlage) 

Mw. Jorina van Tilborg neemt de vertegenwoordiging van dhr. Jan Willem 

Westland in BOVO over. In het advies van BOVO zijn nog 2 dagen over. 
Het advies is dat die 2 dagen door de scholen zelf kunnen worden 

ingevuld. Het is wel het advies om van 10 mei (vrijdag na Hemelvaart) 
een vrije dag te maken.  

 

12.Opstart collegiale consultatie 

“Door corona is de opstart van de collegiale consultatie waartoe eervorig 

jaar besloten is, uitgesteld. Is het mogelijk vanaf januari hiermee een 
start te maken? Dat zou betekenen dat dan de collega’s uit het V.O. een 
bezoek brengen aan de docenten van groep 8.” (Dit was de tekst in de 

agenda van 4-11-2021) 

Op de startbijeenkomst werd aan dit punt gerefereerd. POVO adviseert de 

vo-scholen om dat echt te doen! Bijvoorbeeld om dit in de jaaragenda op 
te nemen………maar de praktijk valt best tegen.  

 
13.Rondvraag  

- nagaan of de jaartallen op de site kloppen (notities bijv.) 

- ervoor zorgen dat op de website de karakteristieken van de types 
leerlingen staan. 

- graag in de volgende vergadering de doorstroomtoets doornemen. 
 

14.Afsluiting 

De voorzitter sluit de vergadering.  
 

 
Vergaderdata POVO 2022-2023 

DB: donderdag      11.00 uur       via Teams 31/10 – 30/1 – 3/4 
AB: donderdag      11.00 uur       Overlaat:  17/11 – 16/2 – 20/44/4 


